

《单词百科:agu是什么意思?agu怎么发音?agu的解释和用法》

英语单词agu是什么意思?agu怎么读?agu怎么发音?简答网为您整理了agu的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



agu的意思

1、abbr.American Geophysical Union 美国地球物理协会;

agu的双语例句

1、" Agua mala. " the man said.

“ Aguamala, ” 老人说.

2、As Andy Maguire of the Boston Consulting Group points out, there is also an adverse-selection problem.

正如波士顿咨询集团的AndyMaguire所指出的, 同样还有逆向选择问题.

3、METHODS: Sprague-Dawley rats received food and water ad libitum in 1 week of acclimation.

方法: 正常 Sprague -Dawley(SD)大鼠适应性喂养一周后测基础血压.

4、And quality loss model of multi-operation is introduced using Duncan cost model and Taguchi loss function.

然后采用Duncan成本模型和Taguchi质量损失函数,设计了多工序综合质量损失模型.

5、In the study, isolated and cultured CFs of neonatal Sprague-Dawley (SD) rats were used as experiment model.

本研究以胰酶消化、 差速贴壁法培养的新生Sprague - Dawley 侣D) 大鼠CFS为实验模型.

6、Keyes method was used to evaluate the effect of methylene blue on Sprague-Dawley mouse dental caries.

采用Keyes龋病评分法观察美蓝对 Sprague -Dawley(SD)大鼠磨牙龋的预防效果.

7、Further hybrids under the Jaguar, Land Rover or Volvo brands could also be produced.

Jaguar 、 LandRover或Volvo等品牌也将推出混合动力车.

8、Surface temperature and spectral measurements at Santiaguito lava dome, Guatemala.

在危地马拉Santiaguito熔岩圆盖地面温度和光谱测量.

9、He has already sold Aston Martin and Jaguar Land Rover.

他已卖掉了阿斯顿(AstonMartin)?马丁和路虎(JaguarLandRover).

10、Englishman John Montague invented this type of food 242 years ago.

一位名叫JohnMontague的英格兰人在242年前发明了这种食物.

11、The open loop gain, AGUARD , ranges from 104 to 106.

其开环增益(AGUARD)的范围在104到106之间.

12、Methods 30 male Sprague-Dawley rats were divided randomly into three groups:

TWEE, prednisone and control.

本文将30只雄性Sprague-Dawley大鼠完全随机分成雷公藤醋酸乙酯提取物(TWEE)组、强的松组和对照组三组。

13、Osborne got swept up into the Tory leadership contest, as a supporter of William Hague.

奥斯本卷入了保守党领导人的争夺战,成为威廉·黑格(William Hague)的支持者。

14、The term Bluestockings originated from a gathering hosted by the 18th-century British writer Elizabeth Montagu, who invited some female friends to attend. One male guest was refused entry because he was not wearing formal black silk stockings, so these female friends decided to use blue stockings as a symbol and formed the Bluestockings group.

Bluestockings这个词源于18世纪英国作家Elizabeth Montagu的一次聚会,她邀请了一些女性朋友来参加,其中一位男性客人因为没有穿正式的黑色丝袜而被拒之门外,于是这些女性朋友决定以蓝色的丝袜为标志,形成了Bluestockings这个团体。

15、At last Vague theory combined the Jingdong Mall logistics operational data raise Jingdong Mall develop the third-party logistics is feasible in theory.

最后采用Vague理论模型,并结合京东商城物流运营数据,推算出京东商城发展第三方物流的切实可行性。

16、Of all the famous monuments in Japan, perhaps none is more perplexing than Yonaguni, an underwater rock formation that lies off the coast of the Ryuku Islands.

与那国岛海底地形(Yonaguni Monument)位于离琉球群岛(Ryuku Islands)海岸线不远处,是一处沉入水底的巨石建筑遗址,也许日本所有著名的石碑建筑中没有哪个可以与与那国岛海底地形相提并论。

17、This paper reported that the parent function representation of Laguerre's generalized multinomial proved the general formula of J d average value of like-ness of hydrogen atmo radial wave function in Literature (1)

本文用广义Laguerre多项式的母函数表达式,证得文献〔1〕中,计算 n次幂的类氢原子径向波函数Jd平均值的通式。

18、When similarity measure between vague values is defined, we consider not only assenting and opposing extent between vague values but effect of unknown extent of assenting and opposing extent.

在定义两个Vague值之间的相似度量时，不但要考虑两个Vague值之间赞成程度和反对程度，而且要考虑赞成程度和反对程度对不确定度的影响。

以上是简答网为您整理的agu怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于agu的用法、agu的释义、ag u的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/agu>

